
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Pavlovice ze dne 2.2.2024 

 

Přítomni: Domin, Ing. Dufala, Kadlecová,  Maťha, Ing.Selingerová  

Omluveni:  Mgr. Kladivová, Loula 

Program: 

1. zahájení 

2. volba ověřovatelů zápisu 

3. program jednání 

4. kontrola zápisu z minulého období 

5. Tříkrálová sbírka 

6. úprava rozpočtu č.1 

7. přezkum obce 

8. vodovod a kanalizace 

9. věcné břemeno 

10. jubilea 

11. výkazy 

12. došlá pošta 

13. organizační záležitosti 

14. závěr 

 

 

 Ad1)  Zasedání  zahájil starosta obce Ing. Jan Dufala v 18.00 hod. a zároveň konstatoval 

           usnášení zastupitelstva. 

          

Ad 2)  ZO zvolilo ověřovateli zápisu  Karel Domin, Ing. Jana Selingerová 

            5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 3)  ZO odsouhlasilo program jednání a rozhodlo, že zápis z jednání pořídí Jitka Kadlecová   

5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 4)  Kontrola zápisu z minulého období – bez připomínek      

      

Ad 5)  Starosta obce informoval o výsledcích Tříkrálové sbírky. Ve Vlašimi a okolí se vybrala 

            částka 725 633,-Kč. V Pavlovicích se vybrala částka 14 931,-Kč. 

            Charita Vlašim děkuje všem dárcům a dobrovolníkům ,kteří se na sbírce podíleli. 

 

Ad 6) ZO projednalo a schválilo úpravu rozpočtu č.1.Úprava rozpočtu je nedílnou součástí 

          tohoto zápisu. 

          5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 7) Starosta obce informoval o termínu přezkumu hospodaření obce za rok 2023,které 

          proběhne 19.3.2024         

 

 Ad 8) ZO projednalo a schválilo bezúplatný převod rozšíření vodovodního řadu a kanalizační stoky 

od pana J. M. Obec se dnem kolaudace stane provozovatelem vodovodního řadu a 

kanalizační stoky v dané lokalitě.  

            5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 9)  ZO projednalo a schválilo uzavření smlouvy na věcné břemeno s fy. ČEZ na elektrickou 

přípojku par. č. 3188 

5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 



Ad 10)  ZO projednalo a schválilo s ohledem k  inflaci navýšení částky finančního daru při dosažení 

jubilea 70 let – 2000,-Kč, 75 let -3000,- Kč, 80 let - 4000,-Kč, 85 let – 5000,- Kč 

            5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 11) ZO pověřilo starostu obce zpracováním výkazu provozu vodovodu a kanalizace 

            za rok 2023. 

            5 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 12) Došlá pošta 

            MěÚ Vlašim 

 -  v termínu od 15.1.2024 do 31.12.2024 budou probíhat opravy a údržba místních 

komunikací, které nevyžadují omezení silničního provozu. 

- Ověření dokumentace stavby a potvrzení účelu užívání stavby parc.č. 235 

- Společné územní a stavební řízení v areálu ROLS Pavlovice pro stavbu                         

Modernizace farmy Pavlovice – nová staj pro 244 ks dojnic 

 

Ad 13) Organizační záležitosti 

- Větve z ořezaných stromů dávat na hromadu k hasičárně , kde budou následně  

 seštěpkovány. Nepatří tam nábytek, plasty, kovové obaly apod.   

 

- Poplatky ze psů a pronajatých pozemků je možné uhradit na účet obce  

                          325490319/0800  s poznámkou majitele nebo po telefonické dohodě s 

    p. Kadlecovou. /jeden pes 60,- Kč další120,-Kč/ 

 

                -     oznámení od p. J. K., že v domě čp. 57 bude probíhat přestavba půdních prostor 

.             

                -     žádost o odprodej části pozemku: 

                         Paní H.P. č.parcely 87/1  cca 1,0 m2 

                         Pan D.P. č.parcely  87/1  cca 27,0m2 

                         Sdělujeme, že bude provedena prohlídka na místě samém. 

 

- Na základě anonymního dopisu, který by doručen na OÚ Pavlovice sdělujeme     

následující: 

Za znepřístupnění cesty do lesa je podána žaloba u Okresního soudu v Benešově. 

Záležitosti stavební činnosti občanů obce, nespadají do kompetence Obecního úřadu 

Pavlovice. Danou problematiku řeší místně příslušný Odbor výstavby a územního 

plánování na Městském úřadu ve Vlašimi 

          

 

  

Příští zasedání zastupitelstva se koná 8.3.2024  jako veřejná schůze s občany. Začátek v 18.00 hod, 

na úřadě. 

 

 

Zasedání zakončil starosta obce Ing. J. Dufala ve 21.15  hod. 

 

 

 

 

 

zapsala:  Kadlecová Jitka                        ověřovatelé zápisu: Karel Domin. .  . . . . . . . . . .. . . . .   

 

                                                                                            Ing. Jana Selingerová… . . . . . . . . . .  



Odpověď na anonymní dopis 

 

Vážený pisateli tohoto a obdobných dopisů, 

oznamuji Vám, že tento způsob korespondence nepatří ke standartnímu ani etickému 

postupu. Přesto reaguji, protože nechci, aby se tato praktika zabydlela u nás v 

Pavlovicích. Připomínám tedy, že veškeré podněty a připomínky můžete sdělovat mě 

osobně, případně jakémukoli členu zastupitelstva obce. 

K dotazu ohledně cesty do lesa sděluji toto: 

Danou kauzou neoprávněně zaplocené cesty se skutečně zabývám již třetím rokem. V 

současné době je podána žaloba u Okresního soudu v Benešově. Dlouhá doba řešení 

problému je daná zákonnými lhůtami úředních postupů a průtahy ze strany viníků. 

Ostatní dotazy a připomínky uvedené v anonymu, ohledně stavební činnosti občanů 

obce, nespadají do kompetence Obecního úřadu Pavlovice. Danou problematiku řeší 

místně příslušný stavební úřad na Městském úřadu ve Vlašimi.  
 

S pozdravem Jan Dufala, starosta obce 

 

 

 
  


